
  

         Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 7. 11. 2012 ob 15.00 v sejni sobi IJS. 

Prisotni: A. Fekonja, C. Filipič, M. Gams, G. Kramberger, T. Martun, R. Pergarec,  R. Ponikvar, J. Pungerčar, 
M. Štraus,   I. Zajc 

Odsotnost zaradi službene obveznosti, dopustov so opravičili: I. Falnoga,  M. Koželj, Z. Jernejc, G. Tavčar 
J. Jakofčič, T. Ručigaj, D. Zupančič. 

  

1.            Pregled in potrditev zapisnika seje z dne 17. 10. 2012 

Potrdili smo vrstni red  obravnavanih točk in pregledali  ter  potrdili zapisnik seje z dne 17. 10. 2012. G. 
Tavčar, M. Koželj in T. Ručigaj, ki se zaradi službenih obveznosti sestanka niso udeležili, so strinjanje z 
zapisnikom sporočili po elektronski pošti. 

2.            Tekoče zadeve,  priprave na opozorilno stavko 

Ugotavljamo, da bomo v dveh letih izgubili 19 % sredstev, namenjenih za raziskave in razvoj, kar 
posledično pomeni manj razpisanih projektov, zniževanje materialnih stroškov in ne nazadnje odpuščanje 
ljudi, tako na inštitutih kot fakultetah in hkrati  največ po vseh resornih ministrstvih. 

Glede na nevzdržno politiko  financiranja javnih ustanov in uničevanja javnega sektorja  je  sindikat SVIZ 
Slovenije objavil, da bodo organizirali  demonstracije dne 17. 11. 2012 v Ljubljani.  Glede na dejstvo, da bo 
znanost in s tem tudi naša ustanova z napovedano politiko financiranja v dveh letih prikrajšana za 19 
%  finančnih sredstev, kar zagotovo pomeni odpuščanje ljudi in bojimo se dodatnega zniževanja plač, smo 
člani IO SVIZ/IJS sklenili, da se bomo člani sindikata SVIZ/IJS organizirano priključili in storili vse, kar je 
potrebno, da bodo demonstracije uspele (pozvali ljudi, pripravili in razobesili plakate in se organizirano 
priključili demonstracijam). 

K sodelovanju pri podpisih in demonstracijah bomo povabili tudi nečlane sindikata, saj do znanosti in 
razvoja negativno naravnana politika uničuje finančno in motivacijsko standarde znanstvene sfere, saj v 
znanosti nimamo aparata prisile, tako kot ga lahko uporabi zdravstvo. 

Apeliramo, da se ljudje podpišejo pod peticijo – pobudo Koordinacije samostojnih raziskovalnih inštitutov 
Slovenije KOsRIS, da s čim večjim številom sopodpisnikov pisma poslankam in poslancem Državnega zbora 
RS poskusimo preprečiti izglasovanje tistega dela proračuna, ki predvideva zmanjšanje sredstev za 
raziskovalno delo za dodatnih 8 odstotkov.  Pismo je namenjeno poslancem DZ RS in kroži po spletu. 

  

  

  

Glavni odbor Sindikata vzgoje, izobraževanja, znanosti in kulture Slovenije  poziva ministra dr. Žiga Turka, 
naj — če ne zmore preprečiti destruktivnih posegov v izobraževanje, znanost in kulturo — z odstopom 
pokaže, da noče sprejeti vloge uničevalca javnega šolstva, znanosti in kulture v Sloveniji. Podpisi se zbirajo 
do  16. 11. 2012 



3.            Volitve predsednika in članov IO SVIZ/IJS 

Ker 12. 11. 2012 poteče mandat sedanjemu predsedniku in podpredsedniku ter članom  IO SVIZ IJS, 
moramo kar najhitreje organizirati volitve. Predlagamo mandat do 30. 6. 2014, da bomo usklajeni z 
volitvami SVIZ Slovenije. Glede na dejstvo, da bo z pripravami na demonstracije precej dela, bomo volitve 
organizirali kar najhitreje, predvidoma konec meseca ali začetku decembra. Do tedaj je potrebno 
pregledati prisotnost članov na sejah IO SVIZ/IJS in upoštevati želje članov, ki ne morejo ali ne 
želijo  več  sodelovati v IO SVIZ/IJS zaradi drugih obveznosti ali svojega prepričanja. Predlogov, kako bi 
izvedli volitve, je bilo več, vendar se dokončno nismo uskladili.  Sklep, kako organizirati volitve zaradi 
različnih mnenj, ni bil sprejet. 

4.            Kandidatura M. Gamsa na volitvah v Državni svet RS 

Matjaž Gams je kandidiral za mesto državnega svetnika za znanost. Priporočili in podprli sta ga dve 
stanovski društvi: SLAIS (Slovensko društvo za umetno inteligenco) in SATENA (Slovensko akademijsko 
tehniško-naravoslovno društvo).  Kandidatura je bila vložena pravočasno in sprejeta. Splošne volitve 
članov državnega sveta bodo 22. 11. 2012. 

5.          Izlet – decembra 

Tako kot lani želijo naši člani, predvsem članice, da organiziramo še en enodnevni izlet v mesecu 
decembru. Ker je v blagajni ostalo še nekaj denarja (pribl. 300 EUR), se izlet lahko organizira. Na predlog 
članic je bil izbran enodnevni izlet v Gradec. Izlet bo cenovno ugodnejši, če se bo skupina priključila 
rednemu programu agencije.  Člani IO SVIZ/IJS se strinjajo z orgnizacijo izleta in porazdelitvijo denarja med 
udeležence. Prijavijo se lahko tudi nečlani SVIZ/IJS in njihovi svojci tako kot običajno doslej. 

6.          Razno  

Priprave na novoletno obdarovanje otrok so v teku.  V tem mesecu je treba obnoviti pogodbo z 
Atlantisom. 

  

Datum in kraj naslednje seje bosta navedena v vabilu. 

Seja je bila končana ob 16.10. 

Sejo je vodil  M. Gams.                                                                                  Zapisala: Metka Štraus P. 

Ljubljana, 14. 11. 2012 

Poslano:               - vsem članom IO SVIZ/IJS 
                                - vsem članom NO SVIZ/IJS 
                                - predsedniku ZS IJS 
                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                                - direktorju IJS 
                                - v. d. sekretarke IJS       
 


